
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 142

Hvorfor er Folketinget ikke i forbindelse med forhandlinger, samråd og udvalgsaktiviteter i

øvrigt om fit and proper-reglerne blevet informeret om, at Finanstilsynets vurdering var,

”at Danmarks måde at håndtere [fit and proper-] kravene på er anderledes og til dels min-

dre indgribende, end hvad der gælder i en række af vores nabolande og i forhold til, hvad

der følger af internationale vejledninger”, som det fremgår at diskussionspapiret fra Fi-

nanstilsynet ”Fit & proper-reglerne i gode tider” af 22. maj 2017”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Bodskov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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